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Vragen nr.  

 

Aan de leden van Provinciale Staten van Noord-Holland  

 

Haarlem, 14 januari 2015  

 

Vragen van mevrouw drs. T.E.M. van Leeuwen (GroenLinks), inzake injecties van 

afvalwater in de ondergrond.    

 

De voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Holland deelt u overeenkomstig 

het bepaalde in artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van Provinciale Staten mede, dat op 14 januari 2015  

door het lid van Provinciale Staten, mevrouw drs T.E.M. van Leeuwen  

(GroenLinks), de volgende vragen bij Gedeputeerde Staten zijn ingekomen.  

 

Inleiding:  

In de staten-vergadering van 15 december 2014 heeft gedeputeerde Talsma op 

vragen van GroenLinks een notitie toegezegd over de stand van zaken met de 

afvalwaterinjecties in Bergen en Zuid-Schermer. Deze vragen waren naar 

aanleiding van aanleiding van ontstane maatschappelijke onrust over 

afvalwaterinjectie door de NAM in Overijssel. Daarover had ook een debat in de 

Tweede Kamer plaatsgevonden. De activiteiten beperken zich echter niet tot 

Overijssel, ook in Noord-Holland wordt afvalwater geïnjecteerd en wel in de 

bodem bij Bergen en in Zuid-Schermer. Voor de injectie in het Bergermeer 

reservoir is het voornemen deze uit te breiden. Daarvoor ligt momenteel een 

ontwerp omgevingsvergunning te inzage. Het gaat om een uitbreiding naar 

maximaal 811 kub per dag. In de locatie Zuid-Schermer gaat de 

injectiehoeveelheid van 280m3 per week naar 200 m3 per dag. Volgens de 

Wabo is EZ de vergunningverlener, maar kan deze pas verlenen wanneer de 

provincie een vvgb heeft afgegeven.  

Omdat tijdens de commissievergadering Ruimte en Milieu van 12 januari 2015 

bleek dat de toegezegde notitie nog niet in de maak was, heeft GroenLinks 

aangekondigd om dan alsnog schriftelijke vragen te gaan stellen. 

 

 

De vragen aan GS 

 

1. Kunt u voor de locaties in Bergen en Schermer per locatie aangeven 

hoeveel liter per jaar wordt geïnjecteerd en wat de chemische 

samenstelling van het afvalwater is? 

 

2. Hoe wordt dit gemonitord en hoe worden de monitoringsgegevens 

bekendgemaakt? 
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3. Zijn er MER rapporten op basis waarvan indertijd tot de injecties is 

besloten? En welk onderzoek ligt aan de basis van de beide uitbreidingen 

van de injecties? 

 

4. Hoe zijn omwonenden en eventuele andere belanghebbenden 

geïnformeerd over deze activiteiten? 

 

5. Is het waterleidingbedrijf PWN bij deze injecties en de monitoring ervan 

betrokken? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

 

6. Heeft u zicht op de risico’s voor de volksgezondheid, drinkwaterwinning, 

natuur en landbouw?  

a. Zo ja, kunt u een overzicht per onderwerp geven?  

b. Zo nee, waarom niet? 

 

7. Wat is het risico dat er aardbevingen ontstaan door olie- en gaswinning en 

afvalwaterinjectie in Noord-Holland?  

 

8. Zijn er al bevingen hierdoor geweest? Kunt u dat toelichten.  

 

9. Is er in Noord-Holland een monitoringsnetwerk voor aardbevingen?  

 

10. Zijn er in Noord-Holland incidenten geweest met olie- en gaswinning 

en/of de injectie van afvalwater? Zo ja, kunt u kort de belangrijkste 

incidenten omschrijven en de maatregel om deze te beheersen en in de 

toekomst te voorkomen? 

 

11. Wanneer vergelijkbare activiteiten in Noord-Holland de komende tijd 

provinciale vergunningen zouden behoeven (of verlenging nodig hebben), 

bent u bereid die processen op te schorten totdat u de Staten hierover 

heeft geïnformeerd?  

 

12. Wat is de huidige opvatting van GS over injecties van afvalwater in 

de  bodem van Noord-Holland? 

 

 


